
PÖYTÄKIRJA 

Ristiinan kehittämisyhdistys Hönkä ry:n hallituksen kokous 

Aika: 15.11.2021 klo 17.00 

Paikka: Teams -etäyhteys 

Paikalla 

Sari Jokirinne 

Aki Karjalainen 

Miia Koppi  

Kirsi Olkkonen, pj 

Marjo Särkkä-Tirkkonen, sihteeri 

Ville Hokkanen 

Sami Hilonen (varajäsen) 

Minna Urpilainen (varajäsen) 

Harri Hyyryläinen (varajäsen) 20.51 asti 

 

Poissa: 

Otto Ravantti 

 

Kutsuttuna Pertti Mertaoja (20.51 asti) 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 20.00. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuuden toteaminen 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi. 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksyttiin. 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin. 

5. Rantasaunan suunnitelmat ja asiassa eteneminen  
Saunan alustavan kustannusarvion laatimisesta pyydettiin tarjouksia ma 15.11.2021 
klo 12 mennessä seuraavilta: 
Arkkitehtipalvelu M. Korhonen, Kaarirakennus Oy, Talonrakennus Pitkänen Oy. 
Tarjous saatiin Talonrakennus Pitkänen Oy:ltä määräaikaan mennessä. Muille 
soitettiin ja varmistettiin, miksi tarjouksia ei ole toimitettu. Työkiireeseen vedoten 
yritykset totesivat, etteivät tee tarjousta. Päätettiin hyväksyä Talonrakennus 
Pitkänen Oy:n tarjous 1000 € (sis. alv) (liite 1), siten että kustannusarvion on oltava 
tarjouspyynnön ehtojen mukaisesti valmis viimeistään 23.12.2021. 
 

6. LVI-suunnitelmat, rakennesuunnitelmat, sähkösuunnitelmat 
Päätettiin pyytää alustavat tarjoukset kustannusarvioiden  laatimisesta 
LVI-suunnitelmien osalta  
-Taisto Kähkönen/Instate 
- Urho Moisala/LVI-Insinööritoimisto U.Moisala Oy 
- LVI-urakointi Ari Luoma 
- Mikko Suihkonen/OW-yhtiöt 
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- Markku Laakko/Macedel Oy 
  
Rakennesuunnitelmien osalta mm. seuraavat, joiden lisäksi puheenjohtaja, 
varapuheenjohtaja ja arkkitehti Pertti Mertaoja valitsevat 1-2 yritystä lisää. 
- Reijo Penttinen/Wisegroup 
- Talonrakennus Pitkänen Oy 
 
Sähkösuunnitelmien kustannusarvion laatimisesta on antanut alustavan tarjouksen 
Markus Erkko, jolta pyydetään tarjous erikseen kirjallisena. 
 
Tarjoukset pyydetään toimittamaan ti 23.11.2021 klo 12 mennessä. 
 

7. Yhdistyksen taloustilanne 
Yhdistyksen tilillä on rahaa 1810 €. Puheenjohtaja on selvittänyt kaupungin taholta 
Tanja Pöyryltä, kuinka saunaprojektiin v. 2021 myönnetyn rahan käytöstä 
raportoidaan ja tehdään selvitystä kaupungille. 
 

8. Muut asiat 
Keskusteltiin, kuinka sosiaalisessa mediassa voitaisiin tiedottaa saunaprojektin 
etenemisestä. Kun suunnitelmat alkavat varmistua, niin loppuvuoteen voitaisiin 
laatia esimerkiksi uutiskirje. Sovittiin, että Minna, Miia, Sari ja Aki muodostavat 
markkinointiryhmän, joka ideoi ja koostaa seuraavan uutiskirjeluonnoksen 
kommentoitavaksi.  
Tarkistetaan Riikka Vasaran nimen oikeellisuus jäsenrekisteristä. 
Seuraavassa kokouksessa sovitaan ajankohta tapaamiselle joulukahvien 
merkeissä. 
Muistutettiin Joulunavaustapahtumasta S-marketin pihalla la 27.11.2021. Sari arvioi 
käyvänsä tapahtumassa ja voi samalla jakaa esitteitä. Esitteitä saa mm. Marjolta ja 
Miialta. 
 

9. Seuraava kokous 

Seuraava hallituksen kokous on 25.11.2021 klo 17, Teams -etäyhteydellä. 

Kokouksessa käsitellään mm. tarjoukset koskien LVI-, rakenne- ja 

sähkösuunnitelmien kustannusarvioiden laatimista. 

 

10. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 21.09. 

 

Ristiinassa 15.11.2021 

 

 

 

Kirsi Olkkonen 

puheenjohtaja 

Marjo Särkkä-Tirkkonen 

sihteeri 

 


